
Zápis  

 
z 61. schůze Rady obce S o b ě c h l e b y, která se konala v pondělí dne 

18.12. 2017 od 18:00 hodin v kanceláři starosty obce v Soběchlebech čp.141 

 

Přítomni: Ing. Miloslav Jančík, Mgr. Břetislav Kratochvíl, Josef Kotas, Stanislav Pírek, Zdeněk 

Polcer 

 

Program: 

1. Zahájení – schválení programu 61. schůze RO kontrola zápisu 60. schůze RO 

2. Smlouva o nájmu nemovité věci č. UZSVM/OPR/6667/2017-OPRM 

3. Dohoda o způsobu provedení údržby ochranného pásma 

4. Informace starosty 

- tělocvična 

5. Závěr  

 

 

1. Zahájení – schválení programu 61. schůze RO a kontrola zápisu 60. schůze RO 

    Jednání zahájil pan Miloslav Jančík, starosta obce. Předložil ke schválení návrh programu  

    61. schůze RO. Nebyly dány žádné pozměňující návrhy a program byl schválen. 

 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

   Starosta předložil zápis z 60. schůze RO. K zápisu nebyly podány žádné připomínky a RO 

   vzala zápis na vědomí. 

 

2. Smlouva o nájmu nemovité věci č. UZSVM/OPR/6667/2017-OPRM 

Rada obce projednala předloženou smlouvu o nájmu nemovité věci č. UZSVM/OPR/6667/2017-

OPRM, která řeší pronájem parcely č. 210 v k.ú. Soběchleby. Na tomto pozemku stojí stavba č.p. 

11 ve vlastnictví obce. Nájemné se sjednává na dobu určitou do 31.12.2025.  

Rada obce schvaluje Smlouvu o nájmu nemovité věci č. UZSVM/OPR/6667/2017-OPRM a   

pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy. 

 

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0 

 

3. Dohoda o způsobu provedení údržby ochranného pásma 

Rada obce byla vyrozuměna firmou ČEPS, a.s. o údržbě ochranného pásma elektroenergetického 

vedení přenosové soustavy o označení: 400 kV / označ. V403, úsek mezi stožáry č.: 39–41 na 

pozemcích parc. č. 870/1; 897/1; 987/23 v katastrálním území Soběchleby. Rada obce schvaluje 

Dohodu o způsobu provedení údržby ochranného pásma uzavřenou s firmou ČEPS, a.s. a pověřuje 

starostu obce k podpisu dohody. 

 

  Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

4.  Informace starosty  

- Tělocvična – starosta obce informoval radu obce o probíhajících opravách střechy na 

místní tělocvičně. 
 

5.   Závěr 

Po projednání všech bodů programu dal starosta obce členům rady prostor pro podání 

připomínek nebo dotazů k ostatním záležitostem. 

 

        Žádné připomínky ani dotazy nebyly podány. 



 

 

 

 

----------------------------------                                  ---------------------------------- 

   Mgr. Břetislav Kratochvíl                                                         Ing. Miloslav Jančík 

       místostarosta obce                             starosta obce 

 

 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 20:15 hodin 

 

 

 

 

Zapsal: Miloslav Jančík 

V Soběchlebích, 18.12.2017 

    

 

Projednávané materiály jsou založeny ve spisech obecního úřadu 

 

 


